

**JABATAN KEHAKIMAN SYARIAH NEGERI SABAH  
JABATAN PERDANA MENTERI**



**KENYATAAN PELAWAAN SEBUT HARGA**

Sebut harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi cadangan kerja-kerja berikut:

**NOMBOR SEBUT HARGA : JKSNS(S):400-10/2/16**

**TAJUK : SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN DEWAN BICARA MAHKAMAH SYARIAH BEAUFORT, JABATAN KEHAKIMAN SYARIAH NEGERI SABAH, JABATAN PERDANA MENTERI.**

Sebut Harga adalah dipelawa kepada semua **Kontraktor** yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)**, **Perakuan Pendaftaran Kontraktor Gred G2, Kategori B (B13 (Pemasangan Jubin), B14(Kerja-Kerja Cat), B24(Kerja Penyelenggaraan Bangunan), B28(Kerja-Kerja Ubahsuai)** untuk melaksanakan projek di atas. Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor/pemilik sah berdaftar yang bertauliah dan membawa semua sijil pendaftaran asal seperti;

- i. **Kad Pengenalan Asal(Pemilik Syarikat) dan Cop Syarikat, dan**
- ii. **Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia(CIDB) iaitu; Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor(SPPK) ATAU Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), dan**
- iii. **Sijil Pusat Pendaftaran Kontraktor-Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah(PUKONSA)**

Segala maklumat dan Dokumen Sebut Harga boleh didapati di Pejabat Pentadbiran Jabatan Kehakiman Syariah Negeri Sabah, Tingkat 6 Blok B Wisma MUIS, Beg Berkunci 130, Kota Kinabalu Sabah, pada **11 September 2020(Jumaat)**. Sebut Harga akan ditutup pada **22 September 2020(Selasa) sebelum/pada jam 12.00 tengahari**. Lawatan tapak akan dilakukan pada **17 September 2020(Khamis), jam 09.00 pagi di Mahkamah Syariah Beaufort**. Dokumen Sebut harga yang telah di isi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul yang berlakri, ditulis dengan jelas Nombor Sebut Harga di penjuru atas kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Pejabat Pentadbiran Jabatan Kehakiman Syariah Negeri Sabah, Tingkat 6 Blok B Wisma MUIS, Beg Berkunci 130, Kota Kinabalu Sabah.

Sekian, terima kasih.

**“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”  
“SYARIAH ASAS KeadILAN”**

Saya yang menjalankan amanah,

**(AHMAD DIN BIN OKK OTHMAN)**

Ketua Hakim Syarie Negeri



# **DOKUMEN SEBUT HARGA**

**KERJA-KERJA**

**PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN**

**DEWAN BICARA MAHKAMAH SYARIAH BEAUFORT,**

**JABATAN KEHAKIMAN SYARIAH NEGERI SABAH,**

**JABATAN PERDANA MENTERI.**

**PEMBAYARAN PADA NOVEMBER 2020**

<b>NO. SEBUT HARGA</b>	<b>JKSNS(S):400-10/2/16</b>
<b>TARIKH TUTUP</b>	<b>22 SEPTEMBER 2020(SELASA)</b>
<b>MASA TUTUP</b>	<b>12.00 TENGAHARI</b>
<b>HARGA DOKUMEN</b>	<b>PERCUMA</b>

## **PERINGATAN:**

1. Penyebut harga dikehendaki membaca dan memahami keseluruhan butir-butir di dalam Dokumen Sebut harga sebelum mengemukakan tawaran melalui Borang Sebut harga.
2. Penyebut harga yang membuat kesilapan dan tidak mematuhi mana-mana fasal di dalam dokumen ini boleh menyebabkan sebut harga tersebut tidak dipertimbangkan. Penyebut harga diwajibkan untuk memastikan bahawa dokumen Sebut harga yang diperoleh adalah lengkap kesemua muka surat dan sekiranya terdapat maklumat lanjut yang diperlukan adalah menjadi tanggungjawab Penyebut harga untuk mendapatkan penjelasan Jabatan Kehakiman Syariah Negeri Sabah.
3. Kerajaan tidak melantik mana-mana individu atau syarikat yang bertindak sebagai orang ketiga di dalam Sebut harga dan / atau perjanjian ini. Sekiranya Penyebut harga mempunyai sebarang permasalahan berkaitan Sebut harga dan / atau perjanjian ini hendaklah dirujuk terus kepada pihak Kerajaan.